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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/8/68

EARL HERMANN, Target Stapler, San Gabriel Valley 
Gun Club, 4001 Fish Canyon Road, was advised of the identity 
of Speeial Agents GEORGE M. KLING and ALDO A. GIANNECCHINI as 
being Special Agents of the FBI.

HERMANN advised that on June 4, 1968, he was not at 
the range uitil late in the aftennoon as h.e had gone to Big 
Pines, Caaifornia, and therefore, had no idea of any individuals 
who were at the range on that date.

„ 6/8/68 x Duarte, Californaa
On________ . .___ at___________ ,___________________

i SA's GEORGE M. KLUNGand
by _UnO)2A1_GAN5ECC^

This document contains neither recommendaiinns nor conclusions of the FBI.

Los Angeles 56-156 
.Fie #________ g__________

_ „ . 6/8/68
Dat;e dictated---------------------

It is title property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contents are not to be distributed outsdde your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/12/68
Date _________________________

On.Jtuee 8, 1968, Los Angeles Police Department (IAPD) 
Officers WARREN, IAPD number 11266 and SINGHOUSE, IAPD number 
12075, made available a Xerox copy of the San Gabriel Valley 
Gun Club, 4001 Fish Canyon Road, Duarte, Cabifornib, roster 
for title dates of June 1, Ju.ne 2, and June 4, 1968. The roster 
notes the foioowing names and addresses as they appear on this 
roster; however, he noted that some names and addresses 
are only partially legible:

June 1, 1968

CHET DOUGLAS 
STEVE VOLZ ■ 
DON SWARTHOUT 
R. H. FALK 
E. R. PIERCE

June 2, 1968

J. A. BERNING 
HERB COLEMAN 
ORVAL BOUDREAU 
LE EDWAMSS 
D. HOPKINS 
JOHN GRORA (?) 
MERLE STONER 
WM. J. HASTINGS 
MELVIN K. WALLS 

571-5 Calico 
Pico Rivera

JOHN GENET (?) 
1001 So. 4 
Arcadia

ROBERT BEECHER 
W. W. BENNIS, JR. 

and wife

n 6/8/68 , Los Angeles, Carifornra H Los Angeles 56-156-G­
On--------1 1------------- at--------- r ____ ,1_______________ File #_____________________________

SAs GEORGE M. KLiNG and iM ■ 290
, ALDO A. &ANNECCCINIrGMk/rah . 6/12/68
by---------------------------------------------------------------------------------------- Date dictated----------------------------------
This document cont;aiss neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contenss are not to be distributed outside your agency..
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June 4, 1968

GILBERT LEOS 
PARKER PARODIN 
CHARLES B. KENDALL 
LES SMOOTZ 
MIKE HOLGATE 
LELAND B. HANSON

300 San Antonio Rd 
Arcadia

G. W. MC CHESNY 
Sierra Madre

NORMAN GEAR (?) 
Downey

M. H. STIPP
9561 Pentland 
T. C.

KENNY SE—
13611 Rutlen 
Hollydale

JAMES T. REPP (?) 
820 New York Drive 
Altddena

H. LEE
L.A.P.D.

RICHARD STEWART (?) 
1740 Loma Vista 
Pasadena

M. R. RENT
735 Frandale
Valinda

CHARLES N. MILLNER
626 Hurstview Ave.

R. D. WEAVER
2221 Broderick Ave. 
Duarte

JAMES J. THORBRRG (?)
T. A. FARRELL

1117 Sandia 
L. P, 

SIRHAN SIKHAN
696 E. Howard St. 
Pasa------
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RICHARD THOMAS GRYALN (?) 
9011 S. Morrill Ave.

HUGH E. GLASS
300 W. Hardy
Ingeewood _

BEN TROWER ;
212 W.' Sierra'-Madre
Arcadia

JIM LANGLOIS
2203 Canyon Rd. '
Arcadia
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date_________ 6/8/68

„ LLOYD JOHN HAGER., Range Manager, San Gaariel 
V^leyGun,.01^.. Fi-sh Canyon Road, Duarte, Oviform,
provided the foioownng information to Speeial Agents 
GEORGE M. KLING and ALDO A. GIANNECCHINI after identifying 
themselves as Speeial Agents of the FBI.

HAGER advised that he was on duty at the gun 
c^b ?n June.4, I?68. Upon being shown photographs of 
individuals including SIJHAN SIIHAN, hie adviLsed that he did not reiogni.ze the individual as being a shooter at the range 
f^^a? day: .How?ver, HAGER advised, his records indicate that an lnllVldual signed in with the name SUHAN SIIHAN on 
JUne 4, 1968. HAGER stated that he had notifedd the Los Angeles 
Police Department that SIRHANs name appeared on these reiords and 
1 t^as, his understanding that police officials requested the record with the name SIRHAN SIRHAN be retanedd unUl they picked it up.

HAGER stated that they maiitained two rosters of 
sholtersiab ^e gun ^b. One roster contained signatures 
of gun club members only who are shooting on any particular 
day aM the other roster is for ioi-memmbrs. He noted that 
BURHAN’S name appeared on the non-member roster. In addition he s-tated Wat; everyone who shoots at the range is supposed to sign one roster or the other but often times this i.s not 
done.

On 6/8/68 at Duarte., California. / Fie # Los Angeles 56-15.56—G-2?/
SAs GEORGE M. KLlNGand ALDO A. GjANNECCHINI ’

by----------------aMK/Ba/jn^-------------------------------------Date dictated------ 6/B/68-----------------

This document contains neither recommendatoons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contentis are not to be distributed outsdee your ageict'.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/10/68

GEORGE SALIM SOLAMEH was intevveewed at one of 
his places of employment, the CaHfornaa Club, 538 South 
Flower, where he works as a waiter. He advised hie lives with his wife, EDITH, at 11525 Calvert, North Hollywood, California, 
and is from Palestine. He works at this address from 11:00 am. to 2:00 p.m., and at Pikes VerdugoOaks, Glendale, Caaifornia, 
Restaurant, from 6:00 p.m. to midnight.

He advised he met SIRHAN SIJHAN at Pasadena City 
College (PCC) in 1963 when both were students. He advised 
he does not know him weei, but that they talked some with 
each other and learned they are both foom the same town in 
Palestnee. They did not know each other in Palestnne. He 
advised that he knows SIRHAN's brother, SHARIF, battier than 
SIRHAN.

SOLAMEH stated hie does not beievve that SIRHAN 
is part.of any conspiracy, that he probably was motivaeed 

foom his own head'. SOLAMEH denies there is any Arab group 
that he is aware of that would have sponsored any attack 
such as the one on Senator KENNEDY. SOLAMEH stated he has not 
seen SIJHAN since 1953, but does hear of him often, is aware of 
SIRHAN's continued resddnnce in Pasadena, knew about SIRHAN's 
horse racing jobs, and has heard that SIJHAN askes about him 
and his wife, EDITH, and their children.

SOLAMEH states that he knows that the night before 
the murder SIJHAN had dimer with ’’GAYOMID MISTRI, an 
Indian national who Ivves in Pasadena, is in the Electronic 
business aM weat to school in Highwood. MISTRI uses 176 
North Michigan, Pasadena, Caaifornia, as a maHirg address.

SOLAMEH contnuued he thinks SIRHAN might have been 
motivated by reports of contnnued raids by Israel on Jordan 
and that somehow SIJHAN reached a cracking point . SOLAMEH 
stated this aggressive action on the part of SIRHAN is to him 
unbelievable, that SIRHAN's personalty was not one given to 
vioeence. Alhhoiggh SOLAMEH had not had personal contact with 
SIRHAN for some lClrS, he did hear of him often enough to be 
amaz-ed-at-wha-t has -tramsp-i-ree-.--------------- - --------------------------------------------

On

by

6/7/68 Los Angeles< Caaifornia Los Angeles
--------------------at------------------ -------------------------------------- Fie #____________ :_______
SA IRVIN B. WELLS, III and
SA ROBERT H. MOKNEAUJ,/fhmJF/laf/Bx•o .. 6/9/68

------------------------------------------ —-----—-------------------------- Date dictated----------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contenss are not to be distributed outsdde your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION1

n f 6/12/68
Date _____________

MARGARET PECK was intevviewed at her residence 
aL5?49_HayJie£ Street Laktwooi, California, tetephone number 
633-5340 MARGARET PECK stated that she is the owner of
Winch1-1-'3 Donut Shop at 12000 Rosecrans Boulevard, Norwalk, 
California.

MARGARET PECK stated that DOROTHY MANNING started 
working at the Wincheil!s Donut Ship at 12000 Rosecrans 
Boulevard on Tuesday, June 4, 1968, and on that day worked 
foom 1:00 am unnil 9:00 a m. in the morning. MARGARET PECK 
stated that she was with DOROTHY MANNING on that night and that DOROTHY-MANNING arrived at work at approximately 12:45 am. 
on June 4, 1968, and she last saw DOROTHY MANNING when she 
left at approximately 8:00 a m.

MARGARET PECK stated that DOROTHY MANNING also worked 
in the donut shop on June 5, 1968, foom 1:00 am. unil 9:00 
a.m. in the mooning. MARGARET PECK stated that she was 
also at the donut shop on that night and she stated DOROTHY 
MANNING arrv^ at w^rk at approximately 1:00 am on June 5, 
1968>_and she last saw her at approximaaely 8:00 am. when she, 
MARGARET PECK, went home.

MARGARET PECK stated that DOROTHY MANNING had also been at the donut shop on Monday, June 3, 1968, during the morning 
at approximately 10:00 a.m. with her daughter, DONNA JOHNSON, 
who Ives at 3345 Glen Holly, Anaheim, Caaifornia.

MARGARET PECK stated that when she was with DOROTHY 
MANNING on June 5, 1968, DOROTHY MANNING did not mention the 
shooing of Senator ROBERT F. KENNEDY and she seemed surerieed 
when she heard the report of his shooting on the news broadcast. 
MARGARET PECK stated that DOROTHY MANNING did not act i.n an 
unusual manner on the morning of June 5, 1968

On 6/11/68 Lakewood, Caaifornia

SAS RICHARD^M. FOX and
, MYRON M. HITCH MMlHpjc
by----------------------------------Mlf------------- ;---------------
This document contanns neither recommendatinns nor concuusinns of the FBI. 
your agency'; it and its contents are not to be iistribuied outsdde your agency..

F #Los Angeles 56-1.56

6/12/68
Date dictated
It is the property of the FBI and is loamed to
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/7/68
“ Date -------------------------------

On June 7, 1968, Mr. WENDELL T. PIERSON, 18454 Main 
Street, Huitington Beach, California, advised he is the owner 
of the Five Points Hardware Store located at that address. 
Mr. PUERSON stated that h.e did not make a staeement to the 
effect that if KENNEDY wins the election, a couple of guys 
would kill him and that he knew four guys in the Veterans 
AdMnistratoon Hoopital, ex-Gi.s, who were going to k.11 
KENNEDY. He stated hie does have an employee JAMES JAYCOCKS, 
who usually works on the cash register who is a "big mouth" 
when it comes to talking about politics.

n 6/7/68
On------------

Huntington Beach
Califlrnia 

at------ ------------------------------- . File

, SA FRANCIS G. GALLOWAY/rah 
by--------------------------------------------------------

6/7/68
.Date dictated-----------------

This document ctntains neither recommendaiinns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contenss are not to be distributed outside your agency..
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FEDERAL BUREAU OF'INVESTIGATION

6/7/68 Dae ------------------------------------------

JAMES E. JAYCOCKS, an employee of the Five Points 
Hardware Store, was ineevvawwed on June 7, 1968. Mr. JAYCOCIS 
stated that he resides at 7602 Taylor in Huinington Beach.

He said that about the middle of May, 1968, an 
occasional customer of the hardware store who has been in on 
approximately six occaiions over the past two years sorted 
tailing to Mr. JAYCOCIS about the upcoming elections. This 
person, whose name Mr. JAYCOCIS does not know, munitioned the 
fact that hie had been to the Veteres A<dminstraticn HospPtal. 
He did not state which city but »•. JAKOBS assies that it 
was the Long Beach, Catifsrnit, inpttllatson and that the 
"feUows at the VA were hot at Senator KENNEDY because of the 
way in which he was aiding the enemy". He said tMt the 
Vetereuis Adumnstratonn patients stated that Senator KENNEDY 
by his actons and ppiichlep about Vietnam was aiding the 
enemy while they were orer there giviig theirirees for their 
country. This person said that some of title patients at the 
hospital sai.d that if KENNEDY were president, ps>mioni ought 
to shoot him.

Mr. JAYCOCKS said that he does not know the person's 
name who gave him the above information, that he does not 
know where he lives, nor what kind of car he drives. He 
described him as fslSows:

Race 
Sex 
NatisIt^aity 
Age 
Height 
Weight 
Htir 
Eyes

Wite
Mile 
American 
40’s
About 5’10" 
170 pounds 
Unknown 
Unknown

H^mtitgtst Beach, 
n 6/7/68 . CalifornaaOn at

by SA FRANCIS G. GALLOWAY/rah

FileLos Angles 56-«6-.422>96

„ 6/7/68
Date dictated---------------------------------

This document csntatns neither ricommindatsons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaieed to
your agency;; it and its csnt;inSs are not to be distributed outside your agency.
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He said that this person said that he served in the 
Second World War and in the Korean War and Mr. JAYCOCKS assumes 
that he IVves in the Huntington Beach area because of the fact 
that he has been in the hardware store on about six occasions.

Mr. JAYCOCKS denied making any staeement indicating 
that he knew four indivdduals in the Veterans Adminnitration 
Hossital who were going to shoot Senator KENNEDY and he said 
that he knows absolutely nothing about Senator KENNEDY'S 
assaasination.

Mr. JAYCCCIS said that he repeated the conversation 
he had with this unknown individual on three or four occasions 
with customers of the hardware store and also with his wife.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 n ♦ 6/7/68Date -----------------

Mr. LES F. HORVATH. 9176 La Barca, Fountain Valley, 
CCirornia, telephone 962-5082, advised on June 7, 196s, that 
on Junie 5, 1968, hie called the FBI Office in Los Angeles and 
related a conversation hie had with the owner of a hardware 
store at the Five Points Shopping Center in Huntington Beach, 
California, on June 1, 1967. ,

Mr. HORVATH stated that on June 1, 1968, he went 
to the above hardware store to buy some paint and while hie 
was there, one of the employees, whose name he does not know, 
but who fits the description of JAMES E. JAYCOCKS, asked him 
what he thought about the electoon and asked him who he 
thought would win. Mr. JAYCOCKS stated that as far as he 
was concerned, tile only one acceptabee would be Mr. HUMPHREY. 
Mr. HORVATH did not answer his questions directly but stated 
he liked President JOHN F. KENNEDY. Mr. JAYCOdS stated that 
if Senator KENNEDY got elected president, in a couple of days 
they are going to shoot him. He said JAYCOCKSS stated hie knows 
four guys in the Veterans Adimnistratonn HoosPtal who are 
going to shoot him. Mr. HORVATH stated that that was rddicuOcss 
and mentioned the fact that the assassinatoon of President 
JOHN F. KENNEDY was stupid. JAYCOCKS replied "Wen as far as 
im concerned it wass’t soon enough. Mr. HORVATH said Wat
JAYCOdSS then stated "Maybe I shouldn’t have said that. I 
shouudnt talk about the death".

Mr. HORVATH at the time felt that Mr. JAYCOCKS 
"just talks too much" but after Mr. HORVATH heard of We 
assassination of Senator KENNEDY and before he knew that the 
suspected assassin had been idiniireedJ he thought that he 
should contact the sothorlties with the above information so 
that the assassin's photograph could be shown at the Veterans 
AdministrstOin Hoosptal. Mr. HORVATH said that JAYCOCKS did 
not statue which Veterans AddmnnsSrstioi Hoosptal hie had _ 
reference to but he assumes it was tie Long Beach, Cclifornia, 
iistsllstOon.

Huntington Beach, 
On 6/7/68 at Cclifornia Fite Los Angeles 56-156;/^

SA FRANCIS G. GALLOWAY/rah _ 6/7/68
Date dictaeed----------------

This document contains neither recommindatOiss nor coicUosiois of the FBI. It iis the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contenss are not to be distribueed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/12/68
Date _________________________

MARCIA PECK was interviewed at her place of employ­
ment, Wincheel’s Donut Shop, 12000 Rosecrans Boulevard, 
Norwalk, California. MARClA PECK stated she resides with her 
parents at 5849 Hayter Street, Lakewood, Cclifornil, teeephone 
number 633-5340.

MARCIA PECK stated that DOROTHY MANNING is employed 
at the donut shop and works the 1:00 a.m to 9:00 a.m. shhft 
MARCIA PECK stated that DOROTHY MANNING stareed working at the 
donut shop on Tuesday, June 4, 1968, working the 1:00 a.m. to 
9:00 a.m shift, MARCIA PECK stated that DOROTHY MANNING 
first came to the donut shop at approximately 7:00 a.m. on 
Monday, June 3, 1968? and talked to her mother, MARGARET 
PECK, about working at the donut shop. MARCIA PECK stated 
that her mother hired DOROTHY MANNING and then called her 
daughter, DONNA JOHNSON, who is a frennd of DOROTHY MANNUNGs, 
to tell her about the fact that she had hired DOROTHY MANNING. 
MARCIA PECK stated that her sister, DONNA JOHNSSON, arrived at 
the donut shop at approximately 8:00 a.m. on June 3, 1968; and 
shortly thereafter, her sister, DONNA JOHNSON, and DOROTHY 
MAOING went shopping.

MARCIA PECK stated that they came back to the donut 
shop at approximately 9:30 to 10:00 a.m. on June 3, 1968, and then 
they left to go to DOROTHY MANTNNG’s resddence to fix DONNA 
JOHNSON’S hair.

MARCIA PECK stated that she next saw DOROTHY MANNING 
on the morning of June 4, 1968, when she came to work at 
approximately 7:00 a.m. MARCIA PECK stated that DOROTA 
MANNING left work at approximately 9:00 a.m. on June 4, 1968, 
and she believed DOROTHY MANNING’S boyfrennd picked her up, 
but she does not know his name.

MARCIA PECK stated she next saw DOROTHY MANNING 
when she came to work on Wednesday mooning, June 5, 1968, at

On 6/11/68 aNorwalk, Ccliforni■l Fie #Los Angeles 56-156 ^ -
SAS RICHARD M. FOX and 298

by MYRON M. HITCH MMHpJC Date dictated 6/12/08
This document contains neither rdc<ymmdndatinns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contents are not to be distributed outsdde your agency.
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at approximately 7:00 am. MARCIA PECK stated on that 
morning DOROTHY MANNING left work at approximately 9:0)0 am 
and she stated she again believes DOROTHY MANNING’S boyfreend 
picked her up.

. MARCIA $ECK did not notice anything unusual
in connection with her observations of DOROTHY MANNING 
on the morning of June 5, 1968.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date _____6/11/68_______

CHESTER ADAM YASHUK was intevviewed at his 
residence, 0450 Whhte Street. HVs tetephone number is 
795-4895, and he is a student at Pasadena City College.

From March 1965, through December 1967, YASHUK 
was employed at the Jack Davies Richfield Service Station, 
0509 East FoOhill Boulevard, Pasadena, Cdifornia. YASHUK 
stated that from March 1965 until November or December 1965, 
mHAN BISHARU SUHAN was employed at this station. YASHUK 
advised that he worked on Friday and Saturday evenings from 
5:00 p.m. unnil midnight and on Sunday foam 9:00 a.m. untol 
4:0)0 p.m. URBAN would remove him at work on Sunday at 
4:00 p.m., and HRHAN would spend his off evenings hanging 
around the service station. YASHUK stated he knew SIRHiAN 
fairy well, had coffee with him a couple of times away from 
work, however, his associatoon with URBAN was limbed to 
contacts at the service station. He never seeth any time 
with SIIRHAN other than the two times he had coffee with 
him away from work. YASHUK described URBAN as being 
Mendy and carefree, having a good personnaity and he 
added that URBAN got along well with all customers.

YASHUK recalled that i.n 1965 while URBAN was 
working at the statoon he would often point out his pink and 
white 1956 De Soto and would ask the question, "do I go well 
with this car?" And he would ask YASHUK, "do you think the 
car is too bi.g for me?"

According to YASHUK, SU-HAN stated that he lived 
with his aunt and brother however the names and addresses 
were never stated. HIHAN stated hie had a sister who ivved 
in Jerusaeem, her name was not stated, and he wanted to 
bring her to the United Ihahis. URBAN also clammed to know 
several languages and indicated that he wanted to ie an 
interpreter.

On

iy

6/9/68 at Pasadena^ Californaa „ los Angeles 56-156-7#.--------- ------------------------ Fie #______ g—-
SA^sJIRiUM R. WilTIEYTand ' 

qWTHOMAS G. MANSSFELD/TGM/vaa 6/11/68 
.Date dictated--------- ------ -----

This document contanns neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is ioanied to
your agency;; it and its contents are not to ie distributed outside your agency..
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YASHUK stated that to his knowledge BURHAN did 
no^dm^ 0r use profane language and he does not know of 
SIIHAN having any freends. BURHAN was never visieed at the statoon by anyone. YASHUK advised that SICHAU never 
expressed any pooitical feeinngs or dislike for anyone.

YASHUK recalled that a CAROL LAMBRECHT managed 
the statoon in 1965. LAMBRECHT would often assign to 
SIIHAN the duties of cleaning out the restoooms. LAMBRECHT 
would inspect the restoooms for cletnlnness and would often 
accuse SIIHAN of not cleaning the restoomms. SIIHAN would 
become excited and explain, "I did, you are lynng to me." 

~ YASHUK recalled that SIIHAN never boroowed money
zoom any employees at the station and he appeared to spend 
his money on clothes. SIIHAN on one occasion mentioned that 
he had purchased two pair of pants which cost $25.00 apiece 
YASHUK cannot recall foom what clothnng store SIIHAN purchased 
the clothing. YASHUK advised that SIIHAN wore "continental 
style clothes, and that he wore tight pants.

YASHUK recalled that in 1965 a security company 
named Hough Security Company provided evening security for 
the station. YASHUK stated around midnight the dayss* cash 
would be placed iLn the station safe and a security 
guard irom the Hough Company would provide protector ■
at the station when the money was placed i.n the safe. YASHUK 
advised that one guard i.n particular with this company was 
a very profane individual and on one occasion SIIHAN stated 
to ths guard to tone down his profanity. The guard was upset 
byJHHAN 8 stanement and offered to fight SIIHAN, however, 
SIIHAN became very meek and would not fight this guard.

YASHUK advised that approximately one and one-half 
^eks ago on a Tuesday or Thursday afternoon, he was driving 
oy the Davies RLcltfinli Station and he observed SIRHAN’s
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1956 pink and white De Soto in the station. YASHUK stated 
that he stopped in the station and h.e observed SIIHAN working 
on his car.’ He said "hello" to SIRHAN and SIIHAN said "hi" 
and mteitioned that he was having ignitoon trouble with his 
car. SHEEHAN said nothing ei.se to him and YASHUK did not 
say anything further to SIRHAN.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/25/68

On June 16, 1968, HARRY BAUM, 238 South Alexandria, 
Apartment 7, I°s Angeles, .(383-2684), advised that he ateended 
a political rally at the Ambassador Hotel on Sunday eight, 
June 2, 1968. BAUM explanedd that hie was "in the main ball­
room" which was filled to a capacity crowd an.d noted that hie 
was standing directly in front of the stage. He related that 
he moved back in order to alOow Senator KENNEDY and singer, 
ANDY WILLAWS to get on the stage.

BAUM explanned that while he was standing in the 
crowd waiting the arrival of the Senator he observed a white 
female in a polka dot dress standing approximately ten feet 
from him. He stated that during the time the Senator spoke 
this woman sat beside him on the stage. BAUM noted that 
inasmuch as efforts have been made to locate a white female 
who wore a polka dot dress on the night of the assassinatoon, 
hie felt he should come forward with this infoimation and 
furnsshed the folOownlg physical description:

or not she was accompanied by any other persons. He noted 
that when the rally concluded, hie did not see this woman again

Sex 
Race 
Age 
Height 
Build 
Hair

Female
Witte ............
Early thirtees
5’1-0-11"
Slender
Could only describe as
light in color

Clothing Wore white dress with black 
polka dots; descrbbed dress 
as not tight and not loose;
3/4" length sieves; length- 
sl:LiStly below knees, not 
stylish or low cut.

BAUM was unable to 
concerning the type of polka 
pointed out that inasmuch as 
of the woman at the tmn, he

furnish specific details 
dots on the above dress and 
he did not take particular note 
is unable to determine whether

On -6/16/68------at -Lon-Angeles■,_Caaifornaa—File # -Los_Angel.es 56-156 &

by ySA-TOVTN-B.-WELTS, TTT/djy .Daiie dictated------6221/68
This document contains neither recommendatlons nor concluiinns of the FBI. Tt is the property of the FBT and is loaned to
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and related that there were numerous people in his area 
surrounding the stage.
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RAY WULAAMS, Agent, Thoroughbeed Racing Protective 
Board (TRPB), Hollywood Park Race Track, advised that he 
had learned that SIRHAO BASHAM SARHAN had worked for JOHN 
SHEAR, row the paddock gate guard who used to be assistant trainer 
for GORDON BOWSEER (phonfetic), a trainer. WALLAAMS also learned 
that SARHAN worked for LYNN WHEELER, a trainer, who has 
Box 211 in the track area.

WILLWS further advised that he had learned that 
SARHAO was a freend of a race track "hot-walker" named 
MERLE MATTESON. Hot-walkers are the men who walk horses to 
cool them down after a race or a workout;. At is, according 
to WALLAANS, very low status work. The hot-walkers also 
clean stalls, et cetera. WILLAAS said MATTESON i.s in his 
mid-50’s, i.s constantly quoting the Holy Bible and 
has writeen anonymous anti-Semitic letters to the President 
of the United States, Secretary of Defense and other public 
officials. WfLLAAMS said hi.s source of information about 
SARTAIN and MATTESON is GEORGE WEANER, who is a former" 
Los Angeles County Deputy Sheerff now with the Caaifornia 
Horse Racing Board, at MA 0-4160 in Los Angeles. WALLAAIS 
advised that MATTESON lives in Tack Room Number Two, Barn 
Number Three, at Hollwwood Park Track.

WALLAAMS made available the ataached copy of-a report on 
MATTESON dated May 23, 1968, relating to hi.s letter writing. 
WILLWS brlreves that MATTESON is a tmmtal case.

On __6/5/6L_at _Jrggle^OO<L-Cafr^^ # Los An^es 56-155--G

• SA ROBERT H. MORNeAu^JR? and ^1
. SA ARVAN B. WEUSTaTLeAi™, Jr/asi n „ 6/6/68
by----------------------------------------- --------------------------------------Date dictated____________________
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MERLE MARION MATTESON was interviewed outside of 
Tack Room Number Two at Barn Number Three, Hollywood Race 
Track, where hie lives. He advised he is a wihLte mile, born 
October 14, 1913, Ln Canada, is 5' 8" tall,.weighs 140 pounds, 
and has balding brown grayirg hair and blue eyes. He advised 
he is a groom and a hot walker. He has a married daughter and
* son /criitg in Vietraim. He was shewn photographs of SIRHAN 
BISIARA SIRHAN and stated he cannot recognize him as anyone he 
knew.

MATTESSON contnnued t;hat hie had prediceed President 
KENNEDY'S assassinatoon because President KENNEDY was on.ee 
Commander of PT Boat 109 and there is a verse L.n the 109th 
Psalm which bears on this situatoon. MATTESON continued that 
there Lis a quote Ln the newspaper stories, espeeiaaly editorials, 
which L.s infuennced by Jews, that is a key to parts of the Bible 
that cxpl/tned world problems.

On 6/6/68 at __LOS(AtgllC/.i_C/Li:Om/—File # Los Angeles 56-156 -^
SA ROBERT H. MORNEM^JR. and ?4^

u SA IRVIN B. WELaa&Il rim,jr./asi/so> 6/6/68 3
by-------------------------------------- ------------------------------------.------------ Date delated —____________________
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-_______ KANAN ABDUL MIF HAMZEH, 465 North B1 Molino,
telephone number 799-5318,, who is employed as a salesman 
a™!on? Department Store,, Pasadena, California, 
furnished the following infomiatlon with reseat to his 
knowledge of SIRHAN SIRHAN:

HAMZEH advised that he first met SIRHAN SIUM 
approximately three year’s ago when he (HAMZEH) was enrolled 
at Sadden! City CoHege 1° electrical engineering. Wh.le at the college, he was erlSldllnt of "The Orgaanzation of 
Arab Students-in the United States of America and Canada", o•tp pladqtdrters at 2929 Broadway, New York City, New York, 
10025, jeeehone.-number M| 6-0300. This orgmizatoon was 
fomned in 1952 to assist Arab students in adjuring to 
academic life away from home.

SHARIF SIRIAN, who was a student at Pasadena City 
Co-leg>l and a member of tie above lrglnizltOnn, introduced 
SIUM SIRHAN to him, HAMZEH.

SIRHAN SIRHAN became a de facto member of this 
lrglnizltOnn which alhhough active, was not recognized as a formal lrglnizltOnn by Pasadena City College since idch otglnizltOons were prohibited to o^rate on the 
campus. It was ^o not recognized as a formal local 
orgmizatoon by the mother orglnlzatlon in New York City 
due to toe flct that the clleegl did not authorize it to 
oeeat? “^e .ca“pus- In spite of the lbove•tlchn»litles, HAMZEH stated this orglnizltlm operated like eracticaily 
113. otglnizltlons of its kind located on other campdSli .

HAMZEH stated that he helped SIRHAN SIRHAN with 
some math probeems that hie was having . SIRJAN SIRHAN 
11s° ^Lsieed kis apartment for purposes of taping some 
A:tlbiln music °dch he, HAMZEH, had. He recalls that in 
the company of SIRHAN SIRHAN was one of his brothers and 
his sister.

5/12/68 Pasadena, Cdifon! Los Angeles 56-156* 4,
On__ .__________ at Fie #

SA LEONARD M. HALE and
SA DAVID H. COOK DHC/mgt 6/12/68 3
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HAMZEH advised that in conversations with several 
of the SIRHAN brothers he learned that STRJAN SIRIAN had 
constant arguments with them as weel as with Ms motter. 
He wan not told what the arguments were about, but he 
surmises they were strictly of a family nature. He recalls 
that SIRHAN SIRIAN along with one other brother SAID SIRHAN, 
were quite unhappy livnng in the United States. He thinks 
that both brothers were unable to adjust to the social and 
pooitical atmosphere i.n the United States.

Wien he knew SIRHAN SIRHAN he did not think that 
he was capable of any major crime since school seemed to 
be foremost in his mind and not pooitics as such, which he 
did not seem too interested in.

Wile SIRJAN SIRHAN was a member of the organizatoon 
of Arab students, he used to volunteer for some of the less 
desioous work of making the meetings whito were Mid at toe 
local YMCA, more successful. Some of the thnngs he did 
were to set up the chairs, arrange for a tape recorder and 
arrange for va^ons 3!efesimlents for the group.

He would consider SIRHAN S1JHAN to be eaasiy 
infOtnnted, however, for any Arab NatoonMiM caost si-nct 
he had some intense ftt10ngS against the Israelis.

He does not know who SIIHAN SIRHAN’s associates were. 
However, he considers that he was more forward than most 
Arabian students w.th respect to meeting female companions 
since he would often talk to them in the student lounge 
at Pasadena City College.

He does not know of any other interests which 
SIRIAN SIRHAN had, and he was surprised to read in toe 
newspapers that BURHAN SOHAN seems to hare an inrere^ 
In philosophy. He stated that he must tore Ignatiy ihangtd 
S:LnCt he knew him three year’s ago, for at that time he 
considered SIRHAN SIRHAN to be just an ordinary young man.
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HAMZEH advised that he was born in Tripoli, Lebanon, 
on August 3, 1942, and that follownng commotion of his 
projects for a degree in electrical engineering at California 
Polytechnic Institute, Pomona, Cdifornia, he will receive 
his degree and then return to Lebanon probably in August 
1968.
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HOWARD RICE was interviewed at his place of employment., 
Jerry's Family Billiard Center, 30 North Lake.

Mr. RICE was shown photographs of SIRHAN BISJARA 
SIIHAO. Mr. RICE advised that he recalls having seen SIJHAO 
in the pool hall on influent occasions. He occasionally 
played pool there, and other times he would stand around and 
chat with other young people in the pool hall for a few minutes.

Mr. RICE last recalls having seen SIIHAO in the pool 
tell two or more weeks ago. He definitely does not recall 
having seen SlUO-there at anytime during June 4, 1968.

Mr. RICE was working-the aftennoon and evening of 
June 4, 1968, and he recalls it as electoon day and the night 
Senator ROBERT F. KENNEDY was shot.

Although. Mr. -RICE has overheard some of .the young'. ' 
men who frequent the pool hall memtion that they knew SUHAN 
SIRIAN to one degree or another; he has not overheard anyone 
meetion having seen him on June 4, 1968. Mr. RICE advised 
that hie will remain alert for any indicatonn foom any of the 
customers of the pool hall that they might have knowledge 
of any activity of SIIHAN SIRHAN, and he will immendately 
advise the FBI of any such inforaation coming to his attention.

6/10/68 Pasadena, Caaifornia
^ SA JOSEPH DOYLE POVWLLLpih

by-----------------------------------------------------------------------

.File #
Los Angeles 56-156-^ _

6/11/68
.Date dictaeed-------------------
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JON KADLETZ was intevviewed at his place of 
employment, Lancers Golden Cue Billiard Parlor, 1509 East 
Colorado Boulevard

Mr KADLETZ was shown photographs of SIMAN 
BISHARA SIJHAN Mr KADLETZ advised ..he does not recognize
SIKAN as having been in the biliaadd parlor: or as anyone 
h.e has seen elsewhere. .Mr KADLETZ was not working at the 
biliaadd parlor on June 4, 1968.

6/10/63 Pasadena, Ccaifornia
On —a------------------------- at______________________________

Los Angeles 56-156 -
.Fie #________ 3

o SA JOSEPH DOYLE POWLL/eb
by----------------------------------------------------------

6/12/63
Date dictated
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PAUL CORSA.RO was interviewed at his pla.ce of 
employment., Lancers Golden Cue Billiard Parlor, 1509 East 
Colorado Boulevard .

Mr CORSARO was shown photographs of SIMA0 
BISHARA SIMAO. Mr. CORSARO advised he does not recognize 
SIMAO as having been in the biliaard parlor, or as anyone 
he has seen elsewhere • Mr CORSARO Was not working at the 
billiarr parlor on.June 4, 1963-

On

by

____ 6/10/63^____Pasadena,—Caifornia—File #Los

SA JOSEPH DOYLE POWEEL/eb Date dictated 6/12/6-
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Mr. JON CRANE, age 19, 2157 North Grand Oaks, Pasadena, 
was interviewed at the Campus Ball and Cue, 1656 East Colorado 
Boulevard.

Mr. CRANE advised that he was in the Campus Ball and 
Cue foom about 10:30 a.m. on June 4, 1968, to about 5:30 p.m. 
on that date. Mr. CRANE advi.sed he is personally acquainted 
with MUNIR BISJARA SHIAN, brother of SHIAN BISJARA SHIAN, 
the alleged assassi.n of Senator ROBERT F. KENNEDY, but he is 
not acquainted with SHIAN BISIARA SHIAN.

On June 4, 1968, Mr. CRANE did not see either MUNIR 
SHIAN or anyone he felt was SIUAN BISIAIA SHIAN, based on 
photogaaphs of him.

6/10/68 Pasadena, Caaiformaa
On------- --------------------at--------------------------------------------------
^ SA JOSEPH DOYLE POMLLLpih

Los Angel.es 55-155"y|. 
.File #_____ _ __________

6/11/68
by----------------------------------------------------------------------------------------Date dictated----------------------------------
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your agency; it and its contests are not t;o be distributed outside your agency.
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Mr?' LEE BROWN. Operations Officer, Crocker- 
Citieons National Bank, 80 South Lake Street, examined a 
xerox copy of a check issued by the Argonaut Insurance 
Company, dated April 5, 1968, drawn on the Crocker-Citienns 
Naion!1. Ba/k’ San.Francisco, California, paid to the order 
of SIRHAN SIRHAN, 696 E. Howard, Pasadena, California. The 
check is made out in the amount of $1,705.(0 and i.s 
^mbereL26201-- Mrs. BROWN said this check was presented 
to he'by an ^di^dui1 using the narne and having the 
identifiaation of SIRHAN SIRHAN She explained that
according to the ioformltlon on the face of the check that 
the check was for an insuaance claim. It is the policy and nrimal operational procedure for the bank branch that 
receives a check of this nature to foward it to the main 
office for payment authorin^on prior to payment. She said 
she explained this procedure to SIRHAN, and he seemed "put 
ouh that there w^d be.a del-ay in payment. Mrs. BROWN said that she requested that SIRHAN endorse the reverse 
sice of the above descrbeed check. She said she observed 
him sign his name and address on the check. She then 
requested that he exhhbit some form of identiflaatlo3. He 
displayed a California drivers ^^^0^^’ and she wrote the 
initials CDL and the number directly below
SKHAN’s end-orsement. Mrs. BROWN said the number she wrote 
dow0 was the number of the drivers Hennse that SIRHAN 
exhibieed to her.

Mrs. BROWN said that the handwritten date, 4-8-68, 
that appears in the middle of the bank stamp on the reverse 
side- of the previously described check would be the date that 
she received the check from SIJHAN.

She said after receiving this check she forwarded 
^-to the.CrorCkz~9Ctlzaos Nati-onll- Bank, 1 Montgomery Street, 
San Frloci.slo, Caalfriola. Several days later, luthoriiltroo 
was received foom that bank to pay $1,705 00 to SIRHAN. He 
r^uroed to the bank, and she prepared a Cashiers Check i.n 
the amount of $1,705.00 and gave it to him.

On

by

6/10/68 Pasadena, Cdifornla
at________ „__________________

SA JOHN F. MORRISON/cO

File # Los Angeles 56-156 ^

.Date dictated
6/10/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and it;s cont;einss are not to be distributed outside your agency..



LA 56-156

Mrs. BROWN exhibited the original of a Crocker- 
Citizens National Bank Cashiers Check, Number 174 775, 
dated April 12, 1968, paid to the order of SIRHAN SIIHAN.

She requested that SIRHAN endorse it, .and she 
saw him write his name, address, and phone number on the 
reverse side of the check. She again asked him for 
ieentificaiien, and he exhibited a Caaifornia drivers 
liennse Mrs. B^^N^aid she wrote the initials "CDL”
and the number on the reverse side of the Cashiers
Check just below where SIRHAN SIRHAN signed his name, addres 
and phone number. She also placed her initials on the rever 
side of the check.

Mrs. BROWN said that she directed SIRHAN to go 
over to the Chief Teller, and she would cash the check. She 
ieentifeee the Chief Teller as PATRICIA MC KENNA. She said 
that the date that appears on the check, April 12, 1968, 
would be the date that SIRHAN cashed it.

Mrs. BROWN said that inquiry had been made at her 
bank concerning the check issued by the Argonaut Insurance 
Company. This inquiry was made either on June 6 or 7, 1968, 
by persons connected with the insurance company. It was at 
that time that she and other persons at the bank learned 
that the individual who killdd Senator ROBERT F. KENNEDY, 
and the person who received payment for the previously 
described checks were the same.

A photograph of SIRHAN SIRIWN, dated June 5, 1968, 
and another photograph, aUegedly taken at the sclnl of his 
arrest on June 5, 1968,were exhibited t;o Mrs. BROWN, and 
she said that the person in the photogrphs resembled the 
indivddual who identifedd himself to her as SIRHAN SIRHAN.

She could not recall having conducted any other 
business with SIRHAN SIRHAN on any occasion other than 
noted above.,

rn
 rn
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Mrs. PATRICIA A. MCKENNA, Chief Teller, 
Crocker-Citizens National Bank, 80 Louth Lake, advised 
she has been a bank employee for about six year’s and has 
occupied the positoon of Chief Teller for about one year 
and two months.

She examined Cashiers Check Number 174775, drawn 
on the Crooker-Citizens National Bank, dated Appil 12, 
1968, and paid to the order of SIRI-AN SIRHAN. She said 
that one of her many duties consists of cashing Cashiers 
Check previously okayed by bank officials and presented 
for payment by customers. She said the above descrbeed 
Cashiers Check was -brought back to her attention during the 
latter port. of the week of June 3-7, 1968, by co-employees. 
She expiated that she and her co-employees discussed the 
fact that the name of the individual that appears on the 
Cashiers Check and the pel’s on who was arreseed by the 
Los Angeles Police Department for the milder of Senator 
ROBERT F. KENNEDY were one and the same.

Mrs. MC KENNA said she recalls making payment 
in the amount of $1,705.00 to an individual who had the 
name SIRHAN SIRHAN. She said she could not recall the 
exact denomination of bills she gave to SIRHAN, but to the 
best of her iecollrctOon, she gave him $1,500.00 in $20.00 
bills, a couple of $100.00 bills, and one $5.00 bill. She 
said she was out of $100.00 bills that particular date, as 
a large payment had been made by her on the previous day, 
and she recalls the customer received all of her $100.00 bills. 
She checked her cash sheet for April 12, 1968, and verifeed 
that she did not have many $100.00 bills in her cash box 
on that date. She recalled the $100.00 bills that she did 
give to SIJHAN were used and worn. They were not new or 
crisp.

A photograph of SIRHAN SIRHAN, dated June 5, 1968, and another photograph, allegedly taken at the scene of his 
arrest on June 5, 1968,were exhibited t;o Mrs. MC KENNA, and 
she said that the person i.n the photogaphs resembled the 
individual who identified himself t;o her as SIRHAN BURHAN.

On

by

6/10/68 x---------------at Pasadena, California „_________i______________ Fite #

SA JOHN F. MOjEmiSOJohb

Los

Date dictated
6/10/68

This document conlanne neither rrk:ommrndatOnss nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contenss are not to be distributed outside your agency.



•Ai
r

LA 56-156

Mrs. MC KENNA said that she did not recognize 
SIWN as being a regular customer at the bank. She 
checked the bank savings and checking account signature 
cards and was not able to locate any record that SIRHAN 
SIRHAN was a depositor at the bank.
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Date 6/12/68________

DM PACK, 1404 North Tustin Avenue, Apartment B-2, 
ueeephone 835-5128, was exhibited a photograph of SIRIAO BISIAMA 
SIRM and after exaMning this photograph, PACK stated that 
it looks like the sarnie individual that he observed on June 1, 
1968 in t:he area of Rancho California target shooting with 
^o other, indi^dcuals PACK stated he was not PositHe of
this identifnaiion but the photograph of SIRJAOI strongly 
resembled the indivddull that he observed on this date.

On 6/12/68 af Santa Ana, Ccaiflrnia Fie# L°s Angeles 56-156-3^ -

SA JOHN M. AGOEW/iMbb ■ Date dictated

■ 326
6/12/63
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KIM NAFFA, instructor at FullerOon Junior College, 
Fullerton, CClifornia, teepphone number 871-8000, advised he 
resided at 408 Barry Place, Placentia, and has residence 
teepphone number 528-1-1-70.

NAFFA stated that he teaches an adult education 
program on Friday evenings at his home pertainirg to 
general phiooso'phy of Ifee and that this progaam is sponsored 
by the coieege. NAFFA stated that he does not know SlfHAN 
SIRH/NI and that SIRHIAN has never appeared before this 
adult education group and spoke about the Arab situatoon. 
NAFFA stated that this education progami does not deal 
strictly with the Arab lfee and history, but is a general 
phioosophy group.

NAFFA stated that he is an Arab and has offeeed 
his fullest coopeeation to the FBI in this mater and he 
stated if he could be of assistance he would be glad to 
cooperate i.n any mnner he could.

0.6^8 Fulleaoon, Ccaifornia 
at_____ __________________

Los Angeles 56-156J) ^$
File #______________________

KSA JOHN M. AGNEWAyw___________________________ 6/6/68
Date dictated---- ------------------------
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Mrs. NANCY JOYCE, 1450 North Chester Street, advised 
that she has only lived at her present residence for approxi­
mately one month and formeely resided at 717 East Howard Street 
for approximaaely two years.

JOYCE stated that during this period of time, she 
has known of the SWAN family who resided almost directly 
across the street foom her res:ddence but that she never 
associaedd with the SIIHAN family. She stated that on numerous 
occasions, she saw the mother and brother of SIDMAN SIRHAN 
and mmrely acknowledged a cordial hello. She stated that 
she also saw SIRHAN SWAN on several occasions walking on 
Howard Street all hours of the day and night. She stated 
that because of this factor, she did not think that SIRHAN 
had any type of employment. JOYCE advised that she never 
entered into any conversation with SIRHAN SWAN because he 
appeared to her as being a "creep". She stated that just 
looking at SIRHAN SWAN made her very uncornmortable.

JOYCE stated that on one occasion approximtely one 
month ago, she was shopping at a local grocery ste^ and ted 
observed SWAN at the same store. She stated that while 
walking home, SWAN seemed to be foiowwing ter. She adted 
that after she reached her resdeence and went into the house, 
SWAN just stood out i.n front of her house util her husband 
went outside and then SWAN ran to his house.

JOYCE stated that she does not recall seeing any 
strange visitors visiting the SIRHAN house or in fact seeing 
any staange car's parked at the SWAN residence.

JOYCE advised that she thought at various tames 
that she had heard what sounded like gunshots in the neighbor­
hood but never could be certain of this. She stated that
she first heard what she thought to be gunshots sometime 
around Dscembsr of 1967 and the last tmrne sometime either in 
February or March of 1968. She stated that the shots appeared 
to be coming foom an area in the vicinity of SIRHAN's resddence

On___ 6/9/68___at _____Pasadena., Cdifornaa__ File #___Los Angeles 56-156 -J!
W25

SAs WAYNE L. BOURQUE and 3
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and were only three or four shots In number. JOYCE said that she recals thinking that somebody was just target shooting 
in the area. She stated that she did not give it much thought 
because not too long ago several young children i_n the area 
were shooting B-B guns and she thought that this may possibly 
have been the children.

_JOYCE advised that_ she recalls observing one of the 
trash c°llectors talking to SIRHAN on several occasions. She 
stated,. thaJ,.the hasi? *? aways pi^?p on Wednesday and described he individual tailing with SIRHAN as a Negro mile, 
approximately 5'10" and approximaaely 30 year's old.

, • xJOYCE adyised that SIRHAN used to frequent a grocery
stores in the ar'ea located at the corner of Alameda and Howard 
Streets, whose oners were of Armenian ancestry. She stated, 
hoover, that rhese people moved away from the ar'ea approximately 
six months ago.

JOYCE advised that she does not know anyone in the 
neighbohoood who was very close to SIRHAN SIRHAN but stated 
that.Po^sbk’M^s. BETTY- WALTERS., 766. Howard Street, could 
possibly furnish some information regarding the SIRHAN family.
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Mrs. ERNEST KAVANOUGH ALLEN, 230 Cordova Street, 
advised that she is not acquainted with SIJHAN SIRHAN or any 
member of his family. ALLEN said that when reading all of 
the publicity regarding the KENNEDY assassination, she became 
very concerned for the mother of the accused assassin, SIJHAN 
SI1HAN, and wanted to help her in any way she could during 
this time of sorrow.

ALLEN said she read i_n the newspaper an article 
Which isseed a neighbor of S-HHAN by the name of MARGUERITE 
DAUGHERTY, 709 East Howard Street and teeephonically contacted 
Mrs. DAUGHERTY to see if there was any way she could help 
SIRHAN’s mother.

ALLEN advised that she i.s 83 year's of age and three 
year's ago had traveled around the world as a type of goodwill 
ambassador for the State of Caaifornia. She stated that she 
was not employed for the State of California but merely did 
this on her own as she wanted iso inform other countries of 
the lffe in Africa and also obtain inforiitfon regarding how 
other peopl.es of the wo arid live.

ALLEN stated that she has been a member of the 
United Ammrican Arab Congress, Hollywood Boulevard, Los Angeles, 
and also the Asia Society, Hollywood, Caaifornia, for approxi­
mately two years. ALLEN said that her main interest in lffe 
i.s to educate the people in the United States about foreign 
countries and espeecally the Arab counnries. She stated that 
she felt that the American people were indirectly guilty for 
Senator KENNEDY'S death because of our ignoaance to the 
probemms c-onfrontnng other countries of the world, espeecally 
the Arab and Jewish world.

On 6/9/68^0 a Pasadena, Ccaifornia F^e^Los Angeles 56-156-1

SAs WAYNE L. BOURQUEfiand
, JOSEPH A. CHEF'ALWb/rah 6/11/68
by----------------------------------------- —\j--------------------------------------Date dictated------------------------------------
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BERT ALTFILLISCH of'the Granja Vista Del Rio Farms, 
Corona, Cslifornia, advised that FRANK DONNARWMAA had been a 
trainer for him mHl about the end of the summer, 1966. 
DONNARR1MMAA wasmaried and both he and his wife were alcoholics. 
They lived on Cota and Penrose Streets in Corona. After 
several bouts of attempting to help and give some guidance to 
DONNARUMMA, he ha,d to finally dischagge him. Ce last heard from 
and about DONNAR1MMAA when he received a phone call about three 
months ago. DONNARIMMAA was meaning inquiry about coding back to 
work for ALTFILLSSCH or one of the ranches in the area. 
ALTFILLSSCH said hie told'him-to not come back here as he di.d 
not think this work and climate would help hi.s problem. 
DONNARMMAA told ALTFILLSSCH that he had been working and livnig 
in Newmark, Now Jersey, and working for a tire manufacturing 
company, name ■unrlcalleci... ALTFILLSSCH said the call was not 
collect. Ce said that DONNAAR1MMAA was hopelessly in debt when 
he left_ here and probably was in the same situation in New 
Jersey. Ce said that he has no idea of what name DOJNAR^MAA 
will be working under Ce does not know if hi.s wife is with him 
or not.

■ ALTFILLISCH advised that he had checked with all 
present employees who would have been here in April of 1968, 
when SIRCAN was reportedly in the area and no one could 
remember .seeing SIKAN around the ranch on that weekend.

6/10/68 Sorona, Califoinil Los Angeles 56-156’J-
On------------------------------at--------------------------------------------------- File #-------------------------------------------

SA LANFORD L. BLAraWJ.jc 6/10/68 ^
by-------------------------------------------- ;-----------------------------------Date dictated----------------------------------

1
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. LAURA KRAUS, 264 Garfield, Corona, California, 
who has been the Office Manager and Bookkeeper for Granja Vist1 
Del Rio Farms since October, 1966, advised she is not personally 
acquainted with SIIHAN SJRHAN, but remembered his face and his 
name on the payroll. She said that she did not think that he 
Uvea with anyone wiile at the Farms- She ttaught he lied 
alone near the corner of 5th and Hamper in Norco, California. 
She said that she only met FRANK DONNARUMMA, but that she 
recalled that his wife worked as a waitress at the Pinecraft 
Restart .and at the pancake House in Corona- She said ^t 
she understood they were both, he and his wife, alcoholics. 
LAURA advised that DOWARWMAA lived on Penrose and on Cota 
Street in Corona. She recalled TERRY WELCH, but di.d not 
believe that he had any dealings or associatoons with SIRHAN.

On 6/10/68 1). Corona, Cclifornii_______Fie # Los Angeles 56-156-^ -
^ -24
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CAESER. CHAVEZ, Director, United Farm Workers Organ­
izing Comittee, AFL - CIO, office address 102 Albany Street, 
Delano, California, milling address, Post Office Box 130, 
Delano, Caaiforiia, was ineerveewed in Room number 6, of the 
Travelodge Mooel, Indio, CaUfornia, at which time he furnsseed 
the folOewing information:

Mr. CHAVEZ last saw and personally talked with Senator 
ROBERT F. KENNEDY in March, 1968.

On the evening of June 4, 1968,Mr. CHAVEZ was going Ito 
see ROBERT F. KENNEDY and after the polls closed CHAVEZ left 
Unieed Farm Workers Organizing Commitee Headquaaters, 806 East­
man, Los Angeles, Caaifornia, with Father LUCE of the east 
side parish of the Episcopal Church. Mr. CHAVEZ arrVeed at the 
Ambassador Hotel with Father LUCE, 200 workers foom his organi­
zation and a Maaiachi Band.

Mr. CHAVEZ stayed at the Ambassador Hotel approxi­
mately one hoar leaving at about 11:00 pm. without seeing 
Senator ROBERT F. KENNEDY. He left as his wife had not been 
able to come to the affair and he was feeing treed due to a back 
injury. Prior to leaving, Mr. CHAVEZ told one of hits associaess 
RUDY AMADA to tell the others he had left. .

Mr. CHAVEZ departed with Fathers LUCE and GARBER of 
the Episcopal Church and they took him by his home where they 
picked up Ws'r-CHAVEZ and then proceeded to the eastside campaign 
headquarters fir RICHARD CALDERON, a candidate for State'Senate. 
CHAVEZ-was there approximateeyy ten .or fifiien minutes when 
Senator ROBERT^ KENNEDY came on televisoon; and gave hiLs victory 
spiich. Mr. CHAVEZ watched- this speech with hiLs wife, HELEN 
CHAVEZ and the other's at CALDERON’S campaign headquarters.

CAESER CHAVEZ-stated that he*had-seen photographs of 
SIRHAN SIIHAN in the newspaper and on televisoon and did not know 
him. He did not See BEHAN at the Ambassador Hotel. He stated 
he has had no argument with Senator ROBERT F. KENNEDY

On-----6/11/^68—a IndiojiCCHfornaa------------ -Fie # —L©s-AngelesM--M^G i
• Mo ■ 320
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or the KENNEDY organization at any time. He added he can 
furnish no information regarding the shooting of Senator 
KENNEDY.

Mr. CHAVEZ stated that on June 10, 1968, while stop­
ping at his union headquarters in Los Angeles at 806 Eastman, 
one BILL CHANDLER commented that he (CHANDLER) knew SIREAN SIJHAN 
or had gone to school with him in Pasadena, California. BILL 
CHANDLER is lffillated With CHAVEZ in his labor movement and 
was at the Ambassador Hotel on the night ROBERT F. KENNEDY was 
shot. CHANDLER resides at 2827 Winters, Los Angeles, Cd-forma, 
phone 262-54-79. '



FD--302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date -6/10/68

Mrs. DONALD BOYKO, who said her nickname is "Tosti'1 
was contacted at 1-80 North lake Avenue, Where she is employed 
in the Health Foods Store owned by JOHN WEIDNER, which is 
known as Organic Pasadena Health Foods.

Mrs. BOYKO advised that on Sunday,-June 9,196^8 she went to 
1255 Morada Place in Altadena, California in an attempt to 
locate an Arab student named ABDUL MAJED DABASS. Mrs.
BOYKO said she was accompanied on this trip by a Waahington, 
D. C. reporter named GEORGE LARDNER, JR., whose ^denWls 
are unknown to her. LARDNER is staying at the Bitmmore Hotel 
in los Angeles, Caaifornia.

On the- day following the identification of SUHAN BISIARA 
SIIHAN, LARDNER came to Mrs. BOYKO and asked for her assistance in 
locating some Arab students, who might know some background tbout 
SIRHAN. Mrs. BOYKO agreed to help him and thought she 
remembered an address for ABDUL DABASS, who some yetr,s ago 
lieed at 1255 Moraida Place. However, she did not know the 
tddress at the time and agreed.to accompany LABDNER to pick 
out tne house. In this connection, Mrs. BOYKO indicted she 
and her husband had met DABASS several year’s ago when hie was a 
student at the Unniersity of Southern Caaifornta School of 
JluritlSsm. She beieeves that he is now marriad and not livnng 
i.n the Pasadena area, but thought she might get a lead on his 
present whereabouts by ^king a call to the Mor’ada Place 
address. She was untbla to obtain any inlormatlin foam Mrs. 
JOHNSON.

Mrs. BOYKO said she met SIIHAN SRHAN at the time she went 
to-work at VWEIDNER’s health food store in Pasadena, which was in 
December 1967.and was acquainted* with him.until his...departure- foom 
the store as an employee in.March 1968; She said she htd.no ilittit;s 
with him outside of work, except on one or two occasions 
SIIHAN and his mother atennded Mrs. BOYKO's church (7th Day 
Adveenist Church i.n Pasadent) with the BOYKOs. Mrs. BOYKO

On 6/10/68^.Pasadena, Caaifornaa
SA J. ROBERTrSUIllVAN and U^ 
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stated that in her opinion SIJHKN seemed to be a quiet and 
InteUgg.nt boy and she would teve ted no reason to suspect 
he was capable of violence or murder.

Mrs. BOYKO said the name of MAJED GUSSOUS was not 
familiar to her.

Mrs. BOYKO stated that she does not know the
present whereabouts of DABASS and indicated that it its 
possible that a Jordanian named SIMON (last name unknown) 
who owns a barber shop in Pasadena, might know the present 
whereabouts of DABASS. She said she had not; mentioned this 
posssbility to Mr. LARDNER.

Mrs. BOYKO concluded by stating she- does not know
the names of any other Arab nationals or Arab types, who 
might know SI RIAN and she stated tha-t she has no knowledge 
of any personal freends or relatives of SIRHAN.
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Copies of the Identification Records of the followirg 
members of the SIRHAN family were obtained from the Pasadena, 
California, Police Department:

(1) ADEL B. SIRHAN

(2) MUNIR B. SIRHAN

(3) SADALAAH B. SIRHAN

(4) SHARIF1 B. SIRHAN

6/5/68 Pasadena, Cdifornaa Los Angeles 56-156-^ ~
On--------------------------at-------------------------- --------------------------------File # ——___________________318

SA JOSEPH DOYLE; POWELgrrr 6/5/68
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ADEL BISJARA SWAN was interviewed at the Pasadena 
Police Department.

He was advised of the identitees of the interveewing 
Agents., and he was told that the purpose of the intervier was 
to obtain background inforraatOnn concerning himssef and other 
members of his family for use in the investigaton of the 
assassination of the late Senator ROBERT F. KENNEDY.

SIJHAN was advised of his rights, which he waived 
as shown by executed waiver form.

SIRHAN voluntarily submitted to being fingerprinted 
and photographed by Pasadena Police Department IdeniificatOoi 
Technician CLYDE HUBBELL.

SIRHAN submitted specrmene of his handwrrting and 
hindppinting on a Pasadena Police Department hindwrrting specimen 
car’d (both sides). .

Mr. SIRHAN advised that he and his brother, SIRHAN 
SIRJAN played pool together on a few occasions. They ].ast 
did so about six months ago at a pool hall on the south 
side of Colorado Boulevard in Pasadena, Califfriia, between 
Pasadena City College and Van de Kamps restaurant. Before 
then they played together about two or three timaes a 
year. His brother was not a particularly good pool pl-ayer, and 
he is not known -to have been a particularly active pool pl-ayer.

5/10/68 Pasadena, Cariffriia Los Angeles 56-155
On /> ________ at File #_______________ -ML—
WSA JOSEPH DOYLE POWELL andg SA ALBERT A-. ESTEDT AA^m/les.. , 6/11/68 ”
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ALFRED DE VEHCCINZO was interviewed at his plaice 
of employment, Lancers Golden Cue Billiard Parlor, 1509 East 
Colorado Boulevard.

M* DI VINCENZO was shown photographs of SUHAN 
BISJARA SIRHAN. Mr. DE VMCENZO advised he recognizes 
this individual as a feioee student at Pasadena City­
College (PCC), Pasadena, Caaifornia, in about 1964. He 
did not personally know SIJHAN, but foom the photographs 
he has seen of SIRHAN, he i.s confident he is the individual he saw on tm PCC campus at that tme.

_ Mr. DE VINCENZO has never seen SIJHAN playing pool 
in the Lancers Golden Cue nor has he seen him in recent years.

Mr. DE VEOCCENZO was working at Lancers Golden Cue 
foom approximately 6:45 pm. June 4, 1968, until closing 
thne, about midnight June 4, 1968. He does not recall 
having seen SIRHAN at tie biliaard parlor at any time on 
that evening.

On 6/11/68 at Pasadena, Caa.ifornaa

FSAs JOSEPH DOYLE POWELL and 
byg ALBERT A. HUSTJED'TJDP/eb '

Fite # Los Angeles 56-156 ,̂
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CHERYL LANHAM was in-teweewed at her place of 
employment. Lancer’s Golden Cue Biliaard Parlor, 1509 East 
Colorado Boulevard-

Mas LANHAM was shown photographs of SIJHAN 
BISEARA SIJHAN's and she was'unable to recognize this 
individual as' anyone she had seen in the pas st, either in 
the billiard parlor or elsewhere. Miss LANHAM was working 
at the biliaard parlor of the afeennoon of June 4, 1963, 
uitH approximately 6:45 p m, on that day. She does not 
recall having seen SIJHAN in the biliaard parlor on that 
date. She was releeved at 6:45 pm by ALFRED DI VINCENZO.

On -X 6/11/63 _at Pasadena, Ca^j^mia File # Los Angeles 56-156 ^y S

/ SAs JOSEPH DOYLE POWELL and
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Mrs. MARY SIHfflAN, nee Yacoob Muzher, born January 3, 
1913, in Jerusalem, Palestine, was contacted at the Pasadena 
Police Dspprtment.

Mrs. SIRHAN was advised of the identitees of the 
interveewing Agents, and she was told that the purpose of 
the interveew was t;o obtain certain backgroimd information 
concerning herself and members of her family for use in 
the investigatonn of the assassination of late Senator 
ROBERT F. KENNEDY.

M?s. SIRHAN was advised of her rights, which she 
orally waived after discussions with her sons SHARIF BISHAIA 
SIRHAN, ADEL BISHARA SIRHAN, • MUNIR BISHARA SIRHAN, and 
SAIDALLAH BISIARA SIRHAN.

■ M’s. SIRHAN voluntarily submitted to being finger­
printed and photograhhdd by Pasadena Police Department 
Identifcaaionn Technician CLYDE HUBBELL.

M’s. SIRHAN advised t;hat she does not write in 
the English language' except to sign her name. When 
something needs to be written i_n English, she has her sons 
write it, and she signs it.

M’s. SIRHAN and her son, SHARIF BISIARA SUHAN, 
.• discussed their knowledge of the assassination of King 
ABDULLAH of Jordan, the grandfather■of King HUSSEIN. 
This occurred in probably the early 1950’s. Their knowledge 
of the incident is based ennirely on their recollectoon 
of news accounts of the incident at the time. It is their 
recollection that a man named MUSTAFA ESHOO (phonetic) shot 
the king as he kneet in prayer. They recall that probably 
the killer then turned the gun on himself and kiieed 
himseef. The killer was i.n no way related to, connected

„ 6/10/68 , Pasadena, Caaifoimaa „ Los Angeles 56-156On at,File #g-11
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with or known to any member of the SIRM family. The 
killer was a Mahammedan or MoOSenm not a Christaan as are 
the SIRHANs.

Mrs. SIRHAN added that she heard a news story 
today alleging that a brother of her son SIRHAN SIRIAN had 
been arrested as an Israeli spy. She noted this was absurd 
m^hat she has only five sons, SIRHAN, ADEL, MUNIR, 
SHARIF, and SAIDALIAH, and they are ail in the United Status. 
She has no other sons.
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MUNIR BISIAIA SIKAN was ineevvewwed at the Pasadena 
Police Department.

SI RIAN was advised of the identities of the interviewing 
Agents and was told that the purpose of the interveew was 
to obtain background inforaatOon regarding himself and other 
members of his faMly for use i.n the investigatonn of the 
assassinatoon of the late Senator ROBERT F. KENNEDY.

SIHAN was advised of his rights, and he waived 
these rights as shown by an executed waiver form.

SIRIAN voluntarily submitted to being photogrphhdd 
and fOngirprOnidd by Pasadena Police Department Identificaionn 
Thcimlciro CLYDE HUBBELL.

SIRIAN furnished specimens of his handwwiting. and 
Sanddlintiog.rn a Pairdhnr Police Department hmlvwitnig 
specimen car'd (both si.des).

SHIAN stated that hie has not talked to his brother 
SIRHAN-BIS-IARA SIHAN in approximately three months. He 
noted that approximately three ^rnths ago he borrowed a 
car and took the car to his residence, where hie asked his 
brother SIRIAN BISIARA SHIAN to drive him to El Sereno in 
this car. SHIAN inquired as to whether or not there was 
any insurance on the car, and it was determined that there 
was no insurance on the car, and his brother SHIAN reUused. 
to drive the veMsle. Ths resulted in a fist fight between 
MUNIR and his brother SIHAN.

MUNIR SHIAN related that his brother was very 
conscientious i.n connection with operating motor vSeiclii. 
Ie iiialied that about a year ago SIHAN SIHAN was cited 
for having a number of mechsriial defects i.n his car and 
after having the defects corrected, SIRIAN SIRIAN would 
not drive the vehicle unnil after the vehicle was commietely 
ihhi;khd, and he was able to obtain a iertificatroo that 
there were no defects in the car.

On j 6/10/68 at Pasadena, Caaifornaa File # Los Angeles 56-156 "^
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' Mr. SIWAN has played pool with his brothher. SIRIAN
SIRIAN on .infrequent occasions in 1967 and early 1968. He 
has also played pool occasionally when hr was not with his 
brother. When he was with his brother they played at a 
pool hill across Colorado Boulevard foom Pasadena City 
College (PCC), at a pool hall between PCC andean de Kamps 
restaurant.on Colorado Boulevard, and at a pool hall at tte 
corner.of Lake and Colorado, all in Pasadena.




